

No. 612. CONVENTION (No. 29) CONCERNING FORCED OR COMPULSORY LABOUR, ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS FOURTEENTH SESSION, GENEVA, 28 JUNE 1930, AS MODIFIED BY THE FINAL ARTICLES REVISION CONVENTION, 1946¹

22 June 1964

NOTIFICATION by the UNITED REPUBLIC OF TANGANYIKA AND ZANZIBAR (as under No. 594, see p. 324 of this volume).

24 July 1964

RATIFICATION by LUXEMBOURG (To take effect on 24 July 1965.)

N° 612. CONVENTION (N° 29) CONCERNANT LE TRAVAIL FORCÉ OU OBLIGATOIRE, ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA QUATORZIÈME SESSION, GENÈVE, 28 JUIN 1930, TELLE QU'ELLE A ÉTÉ MODIFIÉE PAR LA CONVENTION PORTANT REVISION DES ARTICLES FINALS, 1946¹

22 juin 1964

NOTIFICATION de la RÉPUBLIQUE-UNIE DU TANGANYIKA ET DE ZANZIBAR (voir sous le n° 594, p. 324 de ce volume).

24 juillet 1964

RATIFICATION du LUXEMBOURG (Pour prendre effet le 24 juillet 1965.)

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 39, p. 55; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 1 to 4, as well as Annex A in volumes 401, 413, 422, 443, 444, 449, 452, 455, 457, 468, 471, 488 and 495.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 39, p. 55; pour tous faits ultérieurs intéressant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 1 à 4, ainsi que l'Annexe A des volumes 401, 413, 422, 443, 444, 449, 452, 455, 457, 468, 471, 488 et 495.